
 
Vážený pane řediteli, 
chtěla bych touto cestou moc poděkovat sestřičkám z chirurgického oddělní 1, za jejich péči, 
starostivost a empatii, kterou mi poskytly. Žádná prosba nebyla problém. Děkuji a vážím si jejich 
práce. Pobyt v nemocnici nebývá přpíjemný, ale díky jim jsem si zde opravdu odpočinula a cítila se 
jako doma. 
Petra Světlíková 

 


